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Observaties

2,129

Status

Totaal

28.3%Niet geantwoord

0.0%Geweigerd

3.7%Incompleet

68.1%Compleet

Observaties

1,491

Woonde u in 2020 het hele jaar in de gemeente Venlo?

Totaal

99.5%Ja

0.5%Nee
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Observaties

1,480

Heeft u een groene GFT-container?

Totaal

92.3%Ja

7.7%Nee

Observaties

1,359

Wat doet u normaal gesproken met uw tuinafval (blad, gras, takken)?

Totaal

92.6%

4.1%

1.3%

1.0%

0.4%

0.4%

0.2%

0% 10% 20% 30% 40% 50% 60% 70% 80% 90% 100%

We gooien het tuinafval zoveel
mogelijk in de groene container.

We hergebruiken ons tuinafval
zoveel mogelijk in onze eigen tuin.
(bijvoorbeeld via composthoop)

Anders, namelijk

Ik heb geen tuinafval

We gooien het tuinafval in de
container die het eerste wordt
opgehaald. (groen of grijs)

We voeren ons tuinafval meestal
af naar het milieustation.

We laten ons tuinafval meestal
ophalen.
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Observaties

1,356

Wat doet u normaal gesproken met uw Groente- en Fruitafval (schillen, etensresten)?

Totaal

84.1%

9.2%

3.9%

2.8%

0% 10% 20% 30% 40% 50% 60% 70% 80% 90% 100%

We gooien het groente- en
fruitafval zoveel mogelijk in de
groene container.

We gooien het groente- en
fruitafval in de container die het
eerste wordt opgehaald. (groen of
grijs)

We hergebruiken ons groente- en
fruitafval zoveel mogelijk in onze
eigen tuin (bv. composthoop, voer
voor kippen).

Anders, namelijk

Observaties

1,352

Bent u in de zomer méér GFT-afval gaan scheiden doordat het GFT wekelijks werd ingezameld?
Totaal

Totaal

75.6%Nee, we zijn net zoveel GFT blijven scheiden

15.0%Ja, we zijn iets meer GFT gaan scheiden

9.4%Ja, we zijn veel meer GFT gaan scheiden
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Observaties

1,352

Bent u in de zomer méér GFT-afval gaan scheiden doordat het GFT wekelijks werd ingezameld?
Naar scheidgedrag van inwoners

Totaal

Nee, we zijn net zoveel GFT blijven scheiden

Ja, we zijn iets meer GFT gaan scheiden

Ja, we zijn veel meer GFT gaan scheiden

8.3%

9.4%

19.4%

10.5%

14.7%

7.5%

25.0%

77.0%

83.0%

55.6%

86.8%

0% 10% 20% 30% 40% 50% 60% 70% 80% 90% 100%

We gooien het groente- en
fruitafval zoveel mogelijk in de
groene container.

We hergebruiken ons groente- en
fruitafval zoveel mogelijk in onze
eigen tuin (bv. composthoop, voer
voor kippen).

We gooien het groente- en
fruitafval in de container die het
eerste wordt opgehaald. (groen of
grijs)

Anders, namelijk

Observaties

1,002

Heeft u in de zomer last van stank / beestjes bij uw GFT-container?
Mensen met een tuin met veel groen

Totaal

34.6%Niet of nauwelijks

35.8%Wel eens last, maar we storen ons daar niet aan

29.5%Ja, (redelijk) veel last
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Observaties

326

Heeft u in de zomer last van stank / beestjes bij uw GFT-container?
Mensen met een tuin met weinig groen

Totaal

34.4%Niet of nauwelijks

28.5%Wel eens last, maar we storen ons daar niet aan

37.1%Ja, (redelijk) veel last

Observaties

1,337

Heeft u in de zomer last van stank / beestjes bij uw GFT-container?
Uit hoe meer personen een huishouden bestaat, hoe meer overlast deze huishoudens ondervinden van stank en beestjes in de groene container.

Totaal

Niet of nauwelijks

Wel eens last, maar we storen ons daar niet aan

Ja, (redelijk) veel last

18.8%

23.1%

43.8%

63.3%

29.3%

35.7%

34.0%

25.0%

51.9%

41.2%

22.2%

11.7%

0% 10% 20% 30% 40% 50% 60% 70% 80% 90% 100%

1 persoon

2 personen

3 of 4 personen

5 of meer personen
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Observaties

1,348

Bent u bereid om extra te betalen voor het wekelijks ophalen van GFT-afval in de zomermaanden?

Totaal

9.7%Ja

90.3%Nee

Observaties

1,337

Uit hoeveel personen bestaat uw huishouden?
Gekruist met 'Bent u bereid om extra te betalen voor het wekelijks ophalen van GFT-afval in de zomermaanden?'

Totaal

Ja

Nee

94.7%

89.2%

90.9%

86.7%

5.3%

10.8%

9.1%

13.3%

0% 10% 20% 30% 40% 50% 60% 70% 80% 90% 100%

1 persoon

2 personen

3 of 4 personen

5 of meer personen
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Observaties

1,348

Had u in de winter voldoende ruimte in uw groene container toen deze maar 1x per 4 weken werd ingezameld?

Totaal

60.5%Ja, altijd voldoende ruimte

29.2%Meestal was er voldoende ruimte

10.3%Nee, onvoldoende ruimte

Observaties

1,338

Had u in de winter voldoende ruimte in uw groene container toen deze maar 1x per 4 weken werd ingezameld?
Te zien is dat mensen met veel groen in hun tuin iets vaker onvoldoende ruimte in de winter in de groene container hebben dan mensen met weinig groen in
de tuin.

Totaal

Ja, altijd voldoende ruimte

Meestal was er voldoende ruimte

Nee, onvoldoende ruimte

8.3%

14.8%

7.8%

10.0%

29.4%

26.9%

31.0%

19.5%

30.0%

62.3%

69.5%

54.2%

72.7%

60.0%

0% 10% 20% 30% 40% 50% 60% 70% 80% 90% 100%

Ik heb een kleine tuin met veel
groen

Ik heb een kleine tuin met weinig
groen

Ik heb een grote tuin met veel
groen

Ik heb een grote tuin met weinig
groen

Ik heb geen tuin
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Observaties

1,337

Had u in de winter voldoende ruimte in uw groene container toen deze maar 1x per 4 weken werd ingezameld?
Uit hoe meer personen een huishouden bestaat hoe vaker ze te weinig ruimte in de groene container hadden in de winter.

Totaal

Ja, altijd voldoende ruimte

Meestal was er voldoende ruimte

Nee, onvoldoende ruimte

5.3%

10.1%

11.6%

13.3%

18.0%

31.6%

27.3%

40.0%

76.7%

58.4%

61.1%

46.7%

0% 10% 20% 30% 40% 50% 60% 70% 80% 90% 100%

1 persoon

2 personen

3 of 4 personen

5 of meer personen

Observaties

1,344

Welke inzamelfrequentie voor uw GFT-afval heeft uw voorkeur in de ZOMER?

Totaal

66.4%1x per week

33.6%1x per 2 weken

33.6%66.4%

0 100 200 300 400 500 600 700 800 900 1000 1100 1200 1300 1400

Observaties

1,344

Welke inzamelfrequentie voor uw GFT-afval heeft uw voorkeur in de WINTER?

Totaal

30.2%1x per 2 weken

69.8%1x per 4 weken

69.8%30.2%

0 100 200 300 400 500 600 700 800 900 1000 1100 1200 1300 1400

Powered by Enalyzer | 6 april 2021 13:28 



Observaties

1,339

Wat is uw postcode?

Totaal

12.7%

7.5%

6.9%

6.6%

5.7%

5.6%

5.2%

5.0%

4.4%

4.3%

4.3%

4.3%

4.3%

4.0%

4.0%

3.7%

2.6%

2.5%

2.3%

1.6%

1.3%

1.2%

0% 10% 20% 30% 40% 50% 60% 70% 80% 90% 100%

5913

5951

5912

5941

5924

5921

5944

5915

5916

5914

Anders, namelijk

5926

5935

5925

5932

5922

5911

5931

5923

5943

5928

5927
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Observaties

1,337

Uit hoeveel personen bestaat uw huishouden?

Totaal

9.9%1 persoon

51.9%2 personen

33.7%3 of 4 personen

4.5%5 of meer personen

Observaties

1,338

Hoe ziet uw tuin eruit?

Totaal

44.4%

30.5%

18.6%

5.8%

0.7%

0% 10% 20% 30% 40% 50% 60% 70% 80% 90% 100%

Ik heb een grote tuin met veel
groen

Ik heb een kleine tuin met veel
groen

Ik heb een kleine tuin met weinig
groen

Ik heb een grote tuin met weinig
groen

Ik heb geen tuin
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Observaties

1,334

Wilt u nog iets toevoegen over dit onderwerp? Dan kunt u dat hieronder kwijt.

Totaal

1,334
Open antwoorden
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Wilt u nog iets toevoegen over dit onderwerp? Dan kunt u dat hieronder kwijt.
1. 900 Geen commentaar

2. Nee.

3. In de herfst als er zoveel bladeren vallen mag de GFT container ook wel vaker geleegd worden,want de enige bladerkorf die hier in de omgeving
staat,staat te ver weg,ik ben nl beperkt,traplift, scootmobiel en vindt dat vervelend,vanuit de speeltuin met omringende bomen behoorlijk veel bladeren
en dan nog van de boom pal voor ons huis aan de straat,dan heb je na 2x bladeren ruimen je bak al vol nl....

4. Mede door de grotere co trainer die we op aanvraag ontvangen hebben zijn we de winter goed door gekomen

5. Nee

6. Het zou fijn zijn als we alles iedere week kunnen aanbieden als t vol is. Zowel de grijze als de groene bakken. Een extra container voor papier is ook
wenselijk.

7. In de zomermaanden is het ophalen van de GFT container een beetje afhankelijk van het weer. Bij een hittegolf is het prettig als ieder week de gft
container opgehaald wordt, anders is 1x in de weken weken voldoende. In de maanden februari / maart wordt er gesnoeid en dan is het prettig als de
GFT container 1x in de 2 weken opgehaald wordt.

8. In de zomer liever iedere week de grijze container legen, deze gaat sneller stinken en broeien dan de groene

9. in voor- en najaar is vaker ophalen i.v.m. snoeiafval wenselijk

10. ik heb 2 groene bakken en ben er blij mee. zeker in voorjaar en najaar zitten ze veelal geheel vol

11. Het is wenselijk om eind van de zomer als de bladeren van de bomen gaan vallen meer groenbakken in de wijken te plaatsen.

12. Ik zou geen moeite hebben om in meer te betalen om de gft container te legen zei het niet dat mijn buurman de hele buurt afloopt om te kijken
waar nog plek is in een container. wat ik dus betaal

13. grote tuin met gedeeltelijk groentetuin en siertuin met veel snoeiwerk

14. Ik zou de restafval ook wekelijks willen want er is zoveel puin in de straat door die ondergrondse afval-containers en er is veel te veel plastics ,een
idee is grotere bakken

15. nee ik heb niks te toevoegen.

16. Het is goed gedaan

17. in maart als we de tuin opruimen is 1x per 2 weken wel wat weinig

18. Ik mis de vraag : heeft u huisdieren? Ook afval van huisdieren is een belangrijk onderdeel voor de gft.

19. bladkorven te vroeg weggehaald. daardoor konden de bladeren op straat niet allemaal opgeruimd worden en lagen ze lang op de straat. Door de
wind waaide de bladeren steeds in de tuin.

20. Ik vond de regeling van afgelopen jaar echt top.

21. neen groen genoeg

22. is goed zo

23. Gewoon overal ondergrondse containers. Probleem met beestjes, overvolle containers opgelost.

24. Verzoeken om niet containers dag voorafgaand al aan de straat te zetten. Ophaaldienst bakken fatsoenlijk langs de weg terug te zetten en niethalf
op de weg! Bij omvallen bak, direct na onzorgvuldig half in de goot terugzetten bak weer oprapen ipv laten liggen op straat en doorlopen.

25. In mei ook veel tuinafval door snoei en verticuteren

26. Goede idee, zoals het in 2020 geregeld was. Blijf dit zo doen.

27. Vind prijs mileustation veel te hoog.

28. Ik zou graag hebben dat er een afvalmand werd geplaatst(net zoals voor het afvoeren van bladeren) voor het ophalen van takken en snoeiafval
zoals dit in de aangrenzende gemeenten gebeurt. Hier kan men al zijn grof tuinafval in kwijt. Nu moet ik alles fijn knippen om in de groenbak te stoppen
en die is ook regelmatig vol en dan moet ik weer 2 weken wachten met opruimen.

29. Als we eens iets meer hebben verdelen we het met de buren.

30. Postcode is 5931

31. Wij hebben een middelgrote tuin,met redelijk veel groen.

32. Liefst in de winter ook 1x per twee weken gft-bak ophalen maar we begrijpen dat het kostentechnisch niet kan mbt zomer 1x per week. Zomer
ophaling 1x per week vinden we belangrijker dan 1x (jammer) per vier weken

33. heel tevreden over afval ophaaldienst

34. in het voorjaar en herfst heb ik aan 2 grote groene bakken veel te weinig . dan graag elke week

35. In oktober nog 2x per week groenafval ophalen zou fijn zijn omdat er dan in de tuin nog veel snoeiafval is

36. Ik ben bereid te betalen voor het extra ophalen, indien dit niet voor vast is. Alleen als je er gebruik van maakt, dus als we het nodig hebben en we
zetten de container buiten en we moeten dan een extra bedrag betalen, vind ik dit geen probleem.
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37. Vroeger beginnen met 1x per 14 dagen, in verband met snoeien. Verder zeer tevreden

38. Misschien uitbreiding van de periode in de zomer om 1 keer per wk op te halen. Kan me daar wel wat bij voorstellen. Misschien een vraag bij een
volgende enquete

39. Afvalkalender klopt niet voor pc 5921cr17

40. Als er niet meer in de 2 weken opgehaald wordt gooi ik het In de grijze om de week haha lekker klever GEMEENTE !!!!!!!

41. Mijn voorkeur gaat naar 1maal per week twee weken ook in de herfst en winter wegens blad van de bomen en snoeiafval.Voor mensen zonder tuin
en bomen in de straat is dat anders. Groet, Peter Heijnen

42. De mindere keren ophalen in de winter , er in de zomer bij doen zo ook geen extra kosten .

43. enige malen jaren per jaar voert een tuinman groot tuinafval af

44. Ok, vanwege het uitproberen was niet altijd voldoende duidelijk wanneer nu wel of niet zou worden opgehaald. Verschillende frequenties wat mij
betreft prima, maar wel duidelijkheid in afvalkalender. En vergeet daarbij niet dat de afvalkalender wordt gedownload naar de agenda en wijzigingen
daarin niet te zien zijn.

45. Wij hebben veel bladafval in de herfst. Ook van de buren. En alleen maar mogelijkheid dit in de groene container te deponeren. Vaak dan te weinig
ruimte in de groene container. Er worden geen afvalkorven in onze buurt geplaatst!

46. Ik vind het nieuwe op haal schema prima.

47. mijn postcode is 5931el.

48. heel tevreden over de nieuwe regeling

49. Eigenlijk zouden in het voor- en/of najaar, in de snoeiperiode, wat vaker, bv gedurende 1 maand het afval eens per week opgehaald moeten
worden. 1 maand in het voorjaar en 1 maand in het najaar. De rest van het jaar is er amper afval bij ons..

50. De huidige frequentie zomer wekelijks en winter 1x per 4weken.. is uitstekend en kan daardoor vlgs mij ook zonder extra kosten

51. We hebben 2 groene bakken, i.v.m. grote tuin. We hebben 60 meter trottoir, dat we schoon houden en meerdere eikenbomen met veel pluis, eikels
en bladeren.

52. Graag een duidelijker schema met ophaal datum(gelijk aan het oud papier ophaal) Bedankt

53. Het ophaalschema van 2020 is ons uitstekend bevallen. Graag zo handhaven.

54. Als er meer bladkorven geplaatst worden, dan volstaat 1 x per maand GFT afval ophalen ook.

55. Wij wonen in een bosrijke omgeving, veel bladeren in de herfst en vroege winter. In feb. en maart hebben wij geen bezwaar aan eenmaal per 4
weken Gft ophalen.

56. Inwoners van de gemeente Horst aan de Maas kunnen hun klein tuinafval kwijt in de speciaal daarvoor bestemde bladkorven. Volgens Peter
Obers,chauffeur bij Kurstjens, worden sommige bakken daar zelfs om de dag geleegd. Voordeel: Ik hoef niet twee weken te wachten tot Renewi de
GFT-container komt ophalen om hem legen. Kan altijd alle snoeiafval in de bestemde bladkorven deponeren. Bij het composteren van gft-afval
ontstaat er compost dat gebruikt wordt in de landbouw of bij huishoudens. Bij vergisten ontstaat er naast compost ook biogas. Afhankelijk van de
installatie wordt dit groengas direct omgezet in elektriciteit of wordt gebruikt als autogas. Kortom, biogas is een vorm van groen gas is aardgas zonder
CO2.

57. Ga beter om met de zwarte container! Laat de venlonaar voor echt afval betalen! Desnoods per kg of personen per gezin. Wat mij betreft de
zwarte container eens per maand. Bij goed scheiden kan er veel meer in de groene container of bij oud papier of ophaalpunten in de stad.

58. Nee

59. de container wordt door meerdere buren gedeeld

60. Prima in de zomer iedere week. Klasse actie. Echter in de winter kom ik ruimte te kort. Konijnenkooi moet ook in de winter worden schoongemaakt

61. De frequentie van groenophalen is goed maar de communicatie was laat, mijn groene bak zat tot het randje gevuld toe ik er achter kwam dat het
nog drie weken duurde voor hij werd geleegd

62. Ben dik tevreden zoals het is SUPER

63. Het was voor mij afgelopen jaar prima geregeld met de wijzigingen in de zomer EN wintermaanden. Waardoor het m.i. ook niet duurder hoeft te
worden

64. De communicatie kan wel beter, zodat mensen niet pas te horen krijgen dat er maar een keer per 4 weken wordt geleegd, nadat de gft container
de laatste keer normaal 1x per 2 weken is geleegd. Of er voor zorgen dat er méér bladcontainers in de herfst komen te staan.

65. Ík ben zeer tevreden met het zomer en winter-ophaal schema.

66. Nee

67. Maak het storten van groenafval gratis. Dat scheelt dumpen. Dan kunt u in de winter 1 x in de 3 weken gft ophalen.

68. Wij hebben 2 grote gft bakken en die zijn in de zomer vol, in de winter voldoende!

69. Vond het perfect dat in de zomer vaker en in de winter minder vaak gft werd opgehaald. Liefst zonder extra kosten...
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70. Ik vind het een prima idee om in de wintermaanden de GFT container 1x per 4 weken op te halen. Ik vond alleen de aankondiging het afgelopen
jaar erg slecht gekozen. Net voordat het GFT opgehaald zou worden. Veel mensen hadden hem toen helemaal vol met tuinafval. Jammer. Ze konden
toen bijna 2 weken niets meer in de groen container gooien.

71. zo doorgaan, zomer vaker,s,winters minder vaak.

72. In verband met houtvezel uit kooi huisdieren (wekelijks verschonen) is 1x in de 4 weken gft ophalen te weinig

73. Ik zou liever zien dat de grijze container in de zomer wekelijks geleegd wordt ivm stank en ongedierte

74. Mensen moeten beter scheiden wand er zijn ook mens die alles in de grijze bak gooien

75. Het was wennen met minder ophaalrondes in de winter. Wel stoor ik me aan containers en rommel die blijft staan als de container niet (en vaak
ook wel) wordt opgehaald. Mensen nemen niet de verantwoordelijkheid hun eigen troep op te ruimen. Dat heeft weer een effect op anderen. Hier zou
handhaving naar moeten kijken met waarschuwingen en boetes. We hebben wel veel bladeren door bomen aan de andere kant van de straat, maar
hier staat geen bladcontainer en dan is de GFT wel eens te klein. Hier zou de gemeente wellicht in kunnen faciliteren? Ook wil ik wel wat snoeien bij
gemeentelijke platsoenen, maar goed materiaal ontbreekt. Wellicht is participatie/doen i.s.m. de gemeente een optie als de gemeente faciliteiten
verstrekt.

76. In de zomer is het 1x per week ophalen van de GFT baknerg goed bevallen. Miss is het wel handig om een app te ontwikkelen die een notificatie op
je telefoon geeft wanneer je welke bak aan de weg moet/kunt zetten. Zo worden de bewoners geholpen, want ik denk dat bewoners soms vergeten de
container aan de weg te zetten als hij maar 1x per 4 weken geleegd wordt.

77. Ik vind 1x per 4 weken in de wintermaanden veel te weinig wij komen er met een groot gezin en grote tuin niet mee uit!

78. Groene mag zo blijven grijze container met plastic is te klein

79. Hetgrootste probleem is dat door de sneeuw een ophaaldag vervallen is. Ivm huisdieren is de groene bak na 4 weken echt helemaal vol. Toen
moesten we nog 2 weken langer. Dit is in de winter reeel dat er een ophaal dag uit kan vallen.

80. Als de bak vol zit kan ik meestal wel iets bij de buren kwijt. En andersom gaat ook. Mocht er ooit per legging betaald moeten worden, dan wordt dat
natuurlijk lastiger.

81. Er kan in de winter 1x in de 4 weken geleden worden, maar kan geen uitval (sneeuw) van inzameling plaats vinden, dan ontstaan er problemen met
groen of restafval

82. Graag eerder bericht wanneer de frequentie van het legen omlaag of omhoog gaat zodat men er rekening mee kan houden. Bv. Met het snoeien
van bomen en dergelijke.

83. Vind de huidige regeling heel fijn

84. Afval van de huisdieren (konijnen) gaat ook in de groene container, dan is elke 2 weken ophalen wel zo prettig. Heb wel kleine container voor grote
laten omwisselen voor de wintermaanden.

85. Ik was niet gelukkig mer de verandering van het ophalen van groenafval met name in de winter verdeel ik de snoeiwerkzaamheden zodat ik het
afval kwijt kan en niet in de grijze container hoef te doen.

86. Kleinere gft container elke week ophalen en meer ondergrondse containers waar iedereen gebruik van kan maken, niet alleen hoogbouw

87. Ik heb veel bladeren voor en achter mijn huis. Dit komt door de wind.De hele straat hoeft geen bladeren te ruimen want dat ligt hier voor de
deur,daarom graag om de 2 weken.

88. Het zou prettiger zijn om inwoners eerst mee te laten discussiëren alvorens de ophaalroutine te wijzigen. Ook werd er afgelopen zomer mooi
aangekondigd dat er elke week gft zou worden opgehaald. Hierbij werd niet verteld dat dat betekende dat er in de winter minder zou worden
opgehaald. Het werd door de gemeente heel galant gebracht, maar uiteindelijk is het een sigaar uit eigen doos.

89. Ik heb niet zoveel moeite met de groenbak. Wel met de kleine ruimte voor PMD in de grijsbak. Tegenwoordig zit overal plastic om en komen we
snel ruimte te kort

90. Wij legen volgens de gebruiksaanwijzing van de kattembakkorrels deze ook in de gaten bak. Dat blijft in de winter natuurlijk evenveel

91. Ik vind niet dat we er meer voor moeten gaan betalen in de zomer meer en in de winter minder dan blijft het ophalen per jaar ongeveer gelijk

92. De wekelijkse leging mag al eerder beginnen. Vanaf moment gras echt begint te groeien en dat is meestal april -mei.

93. Wekelijks in de zomer ophalen van grijze container was top!!

94. in het buitengebied zijn geen bladerbakken dus die moeten in de gft container en met een grote tuin is een keer per maand te weinig en zeer
verwarrend omdat er geen ritme in zit.

95. December vind ik nog te vroeg voor1 x per 4 weken. Ik heb nog veel tuinafval in december. Januari en februari en maart lenen zich wel voor 1 x per
4 weken.

96. We vonden de proef van afgelopen jaar zeer geslaagd! Vooral in combinatie met de bladkorven (bladvanger) langs de weg, daardoor kon het blad
in de korf en hadden we plek genoeg voor ons eigen tuinafval, groeten en fruit in de container.

97. Ik vind het prima zoals het afgelopen jaar is gegaan maar wel jammer dat de winterinzameling begon zonder voorafgaande informatie hierover!

98. Wij vonden het prima zoals het het afgelopen jaar ging.

99. Het was fijn geweest als we iets eerder hadden gehoord dat de groencontainer maar 1 x in de 4 weken werd opgehaald . Nu zaten ze beiden vol
met blad en moesten we 2 weken extra wachten . Dat was geen ramp maar niet handig.
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100. 1 x per 4 weken gft 3 maanden terug brengen naar 2,5 maanden. Graag een halve maand later laten starten. Kwam toen ruimte te kort:)

101. Graag elke week leeg maken

102. In de winter de groene container ophalen per 4 weken is geen probleem. Maar jullie zijn hiermee te vroeg begonnen omdat het snoeiseizoen nog
bezig was. Aub hier rekening mee houden!

103. Mijn voorkeur gaat uit naar de grijze container in de zomer wekelijks te laten legen. Gekookte of gebakken etensresten (die niet in de gftbak
mogen) gaan veel eerder stinken dan gft-afval. Daar zitten dus wel geregeld beestjes in. Ook plastic verpakkingen van bv vlees en/of vis zorgen voor
veel stank.

104. Ik zou het veel prettiger vinden als de grijze bak in de zomer iedere week opgehaald wordt.

105. Gsgsg

106. Is er mogelijkheid voor containerschoonmaakdienst

107. Als je er voor kiest om de gft bak in de winter 1x in de maand leeg te maken zou het handig zijn als de bladkorven langer blijven staan. Diverse
bomen laten t blad in t begin van t jaar vallen en dan zijn de gft bakken veel te klein.

108. Door afval eens per 4 weken gft op te halen bleef veel GFT afval vastgeplakt zitten aan de bodem. Waardoor het niet helemaal geleegd was. Wij
hebben veel bladafval van de bomen in onze tuin en voortuin. Ook in de winter nog. De bladkorven zijn vaak vol en op een gegeven moment zijn ze
weg terwijl we nog steeds veel bladafval hebben. De gemeente houdt dit niet schoon

109. Liever 1x per week het restafval komen ophalen. Grijze bak te klein voor restafval en pmd met een huishouden van 4 personen

110. Zoals het afgelopen jaar is gegaan vinden wij prima.Graag deze regeling aanhouden.

111. We konden het teveel aan tuinafval niet meer kwijt.

112. de grijze container kon wel wat groten zijn van plastic kant en rest afval kleiner

113. Informatie vooraf, van wijziging ophaal methode moet beter. En vooral niet achteraf.

114. Dat ze meer naar mensen kijken die in de buitenwijken wonen en geen bak hebben om bladeren afval kwijt kunnen.

115. Vaker ophalen erg gewenst . Er wordt naar aantal bewoners gekeken ipv grootte vd tuin. Wij hebben grote tuin en komen niet uit met tuinafval

116. Als ik op de hoogte was geweest dat er maar 1 keer in de 4 weken werd geleegd was het geen probleem, is te doen met aanpassingen met
snoeien. Dus geef dat gewoon tijdig door

117. welke dictator heeft dit weer bedacht waarom extra betalen voor ophalen gft betaal ik nog niet genoeg belasting moeten jullie echt de laatste euro
uit de beurs hebben waarom worden we niet gegijzeld dat jullie alles kunnen pakken

118. De grijze bak mag zomers ook wel iedere week geleegd worden

119. In oktober en november zou het fijn zijn iedere week ivm terug snoeien van de tuin en winter klaar maken.

120. In het najaar / de winter hebben wij veel tuinafval van de gemeente bomen. Zelfs met 2 containers is 1x in de maand leven veel te weinig!

121. De groene container kán geen 4 weken ongeleegd blijven staan, dan kunnen we de rommel niet meer kwijt en gaat er een deel in de grijze
container. Jammer genoeg zit de grijze container dan ook erg snel vol! Deze zou wekelijks geleegd moeten worden in elk seizoen

122. In april wekelijks ophalen zou ook fijn zijn. Dan is het snoeiseizoen en hebben we vaak veel tuinafval.

123. In het snoeiseizoen zou het fijn zijn als de groene container eens per week werd leeggemaakt. Anders is eens per 2 weken voldoende.

124. Deze nieuwe manier van ophalen werkt goed. Het komt niet altijd goed uit met snoeien, maar daar is mee te leven. Wellicht dat er bij goed weer
aan het einde van de winter één week eerder begonnen kan worden met het 2x per maand ophalen zodat men het snoeiafval beter kwijt kan. In dat
geval zou een iets hogere prijs voor het ophalen van afval ook geen probleem zijn.

125. De inzameling in de winter was waardeloos. Zowel grijs als groen al voor ophaaldatum overvol. Hele slechte dienst van de gemeente om de
wijzigingen door te voeren. Een beleidspipo die dat van achter een buro verzint uit afval- en milieu idealisme. Alles laten zoals het is.

126. Ik zou het fijner vinden als jullie in de zomermaanden de grijze container meer op komen halen .......

127. Postcode 2931 moet zijn 5931 in enquête.

128. Het grote snoei afval brengen wij zelf naar avl. Het zou prettig zijn als je hier voor groenafval niet in de rij bij restafval hoeft te staan

129. Vwb de groene container is 1x in de twee weken meer dan voldoende. De grijze daarentegen... die mag wat ons betreft wekelijks opgehaald
worden.

130. Bereid om een klein beetje extra te betalen

131. De grijze container gaf in de zomer meer overlast (qua beestjes, etc.) dan de groene container.

132. Deze proef vond ik erg geslaagd. Ik moet wel zeggen dat de communicatie over het maar 1x per 4 weken ophalen in de winter beter had gekund.
Mensen in mijn omgeving zonder Facebook waren niet op de hoogte van de startdatum van de 'gft-winterophaal'. Per toeval had ik het bericht wel
gelezen.

133. Wekelijks grijze container ophalen zou fijn zijn, altijd plaats tekort

134. Grijze container mag vaker

135. Bladcontainers werden te vroeg weggehaald. Hierdoor had ik constant gft te vol en moest ik gft in de grijze container doen. Dit kan toch niet de
bedoeling zijn!
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136. Tot tweemaal toe liep de informatie van de gemeente niet parallel met de afspraken tussen gemeente en ophaaldienst. De gemeente publiceert
maanden; de ophaaldienst werkt met periodes van 13 weken. Concreet maandag 31 augustus 2020 hoorde volgens de gemeente bij het zomer
schema; volgens de ophaaldienst bij het najaar schema. Heel erg vervelend!

137. Waarom in de winter 1xper 2 weken. Als de bladeren bak weg is, dan hebben wij nog steeds veel blad afval van de bomen die van uit het park
onze tuin in waaien. Dit gaat eigenlijk het gehele jaar rond. Het meeste is het eiken blad. Onze groene container is al een grote en zelfs in de herfst,
winter is die dan nog te klein. Als we het toch over de container hebben, wij scheiden ons afval zeer goed ik heb weinig rest afval daarintegen puilt mijn
plastic val altijd uit. TE KLEIN dus. Is daar wat aan te doen? Dan nog een punt ik zet onze container altijd mooi bij ons voor de oprit neer klaar voor
ophaling. Dan komen de jongens van REWI maken de bak leeg groen of grijs en dan kan ik die vervolgens bij de buren 3 deuren verder op halen. Aan
spreken helpt niet. De container 's neer zetten op een Container plaats doe ik niet meer omdat ik goed scheiden doe. En niet weer een rode kaart wil
krijgen om dat anderen burgers, bij ons in de straat dit niet doen hun container dus vol zit en alles bij mij er in kiept. Hier in de Heggeroosstraat
scheiden lang niet alle burgers hun afval  goed. Container staan vaak wel 3 dagen aan de straat. Ook in de zomer als ze geleegd zijn. Ik hoop dat u
hier iets mee kunt. Mvg D. Tesselaar

138. In de herfst mag de gft ook wel 1 x in de 2 weken komen ivm bladeren ed.

139. Ik moest invullen tuin, maar er stond niet de optie voor en/of achter tuin

140. Mm

141. Goed dat hier onderzoek naar gedaan wordt.

142. We hebben een gewone container. Geen grote.

143. Doorgaan met dit systeem van verschillende frequehties i n zomer en winter. Misschien iets frequenter in de periode van zomer en winter klaar
maken van de tuin.

144. Graag wil ik ook dat de grijze container vaker in de zomer maanden leeg gemaakt zou worden, hier heeben wij meer overlast van dan de groene

145. Is er een mogelijkheid om tuinafval naar een aparte lokatie te brengen niet zijnde het milieustation. Vaak zijn er lange wachttijden, omdat er meer
restafval gebracht wordt. Ik weet dat in de gemeente Boxmeer dit ook gedaan wordt. Een zgn gft milieustation.

146. Wellicht is het mogelihk om de bladkorfen 2 weken langer te laten staan, dan kan daar nog extra blad in. Nu is het meestal weg, maar dan is er
nog best wat blad

147. Nee

148. Prima zo als het gegaan is. Zorg voor een goede communicatie.

149. We hebben kunstgras en geen bomen dat scheelt veel afval Heb liever de grijze iedere week. Dat redden we iedere keer net niet met afval

150. Ik vind het helemaal prima dat het aangepast is. Echter de communicatie hierover moet wel duidelijker en eerder. Nu was de container voor de
wintermaanden net leeg (hadden nog wat gespaard om weg te gooien, daardoor ook meteen weer vol... Vervolgens krijgen we een brief dat de
container pas 4 weken later weer geleegd zou worden. Dat was behoorlijk vervelend.

151. Huidige werkwijze van de gemeente bevalt prima!

152. In de zomer 1x per week inzamelen, in de winter om de 4 weken is een prima oplossing, mits dit kostenneutraal is.

153. Ik vond het erg prettig in de zomer elke week het gft. In de winter hebben we zelfs maar 2 keer de gft container laten legen.

154. Goed initiatief , de nieuwe ophaal methodiek

155. Mis handig om ook de mensen die huisdieren hebben mee te nemen in dit onderzoek. Het is miet alleen maar tuin en keukenafval. Konijnen,
knaagdieren of katten dit geeft namelijk ook gft afval!

156. Voor mensen die dementeren/Alzheimer en nog zelfstandig wonen is het lastig om wisselende schema’s te hebben in zomer en winter. Zij hebben
meer baat bij een vast schema zoals het was. Alles om de veertien dagen.

157. Ik heb in zomerdag wel last van de stank en vliegen van de containers van mijn buren want zij hebben die buiten staan inde volle zon die van ons
staan in de garage. Ik heb twee konijnen hokken en die mest ik iedere week uit nu had ik niet altijd plaats in de groene container dus moest ik de mest
bij het rest afval container gooien.

158. Deze enquete mag ook over grijze bak. PMD gedeelte is erg klein

159. In de eerste maand is er nog wel veel snoei/bladafval. Laat in die maanden nog even de bladkorven en dergelijke staan zodat dit tot meer ruimte
kan zorgen in de container

160. Het afval scheiden zou in gemeente Venlo nog veel beter kunnen, zodat het rest afval nog meer verminderd kan worden. Een grotere capaciteit
plastic bak bijvoorbeeld. De huidige container is te klein voor al het plastic afval. Meer voorzieningen in de wijk om afval weg te brengen. Glas,
batterijen, gewone prullenbakken etc.

161. Wellicht is het een optie om in de dorpen in de winter wel elke twee weken decontaminate op te halen. Hier zijn meestal de tuinen groter en wonen
wij verder af van het milieu station. Dan zou je in de kernen venlo en Blerick dit 1 x per maand kunnen doen

162. Zoals het afgelopen zomer en winter is gegaan vind ik helemaal prima

163. Voor ons heeft het prima gewerkt zoals het afgelopen jaar geregeld was

164. Juist in de herfst is er vaak meer tuinafval dan zou vaker legen van de gft-bak ook wel handig zijn

165. Misschien dat het ophaal bedrijf erop toe kan zien dat de containers ook daadwerkelijk volledig leeg zijn .
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166. Ik heb begrepen dat jullie de frequentie in de zomer verhogen en in de winterperiode juist verlagen om zo de kosten gelijk te houden. Naar mijn
inziens moet dit ook lukken.

167. Met een zeer grote tuin is minimaal 1x per 2 weken het gehele jaar noodzakelijk. Op deze manier wordt ook dumpen van tuin afval beperkt!

168. Omdat we knaagdieren hebben, is het ophalen afgelopen winter te weinig geweest. De hokken moeten toch verschoond worden.

169. Tja eerst doen en dan vragen,... wat zou ik daqrvan vinden? In het bedrijfsleven en in persoonlijk contact is dit onacceptabel. Dus gemeente: bezin
eer gij begint! En kom en nu niet ineens mee dat dit gaat meer kost! We betalen al genoeg hiervoor!!!

170. Wij hebben ook veel GFT afval van onze huisdieren

171. In het voorjaar is de container eerder vol door snoeiafval

172. Wat zou t extra kosten als er vaker opgehaald wordt? We betalen al n behoorlijk bedrag aan gemeentelijke belastingen. Ook stijgt de WOZ naar
ongekende hoogte. Kan t niet betaald worden van de al hoge kosten die we moeten betalen.

173. In de zomer de grijze container vaker ophalen als normaal.

174. Ja. In de zomer ook wekelijks de afvalcontainer. Bij keuzevraag gft over beestjes ook optie meenemen: af en toe last, maar storen ons daar WEL
aan.

175. -

176. Tip !!! Strooi in de container na het ledigen schone kattengrit en hij blijft zo goed als droog en stinkt niet.

177. De postcode staat verkeerd er moet 5931 zijn i.p.v. 2931. De rest van de postcodes staan wel goed.

178. De grijze container mag ook wel vaker leeg gemaakt worden, zodat er minder zwerfafval op straat beland

179. Wij hebben voor onze katten bewust houtkorrels gehaald voor de kattenbakken omdat deze milieuvriendelijker zijn. Deze mogen met GFT mee.
In de winter is echter 1x per 4 weken niet haalbaar

180. De groene container is geen probleem, wat dacht u van de grijze container met het plastic afval. Dat zou, zeker in de warmere maanden van mei
t/m augustug, wel vaker oogehaald mogen worden. Daar hebben denk ik de meeste te mensen overlast van. Denk aan stank en overlast van beestjes.

181. Goede keuze om deze switch in groenafval te maken, wekelijks en 1x pm in winter!

182. Het is prima zo

183. Afgelopen winter zat onze GFT bak, en we hebben een groot model, vol. Daar kwam nog bij dat een ophaling een keer werd uitgesteld door het
weer wat vervolgens ook niet helpt Het weer in deze periode vind ik te onvoorspelbaar om door te gaan met de 4 weekse interval. Door het initiele
zachte weer, zijn de bladeren pas laat van de bomen gevallen. Dit samen met snoeiafval, zorgde ervoor dat de bak een te lange tijd vol zat. Vervolgens
was er een periode met zacht weer, waardoor we toch weer overlast kregen van ongedierte. Wij hebben een stadswoning zonder achterom. In de
zomer is het daarom niet handig om de container achter te zetten, aangezien ongedierte zoals vliegen of maden zich redelijk snel ontwikkelen. Het
resultaat is dan ook dat we de container voor laten staan, waar ze direct in de zon staan, waar het probleem qua ongedierte nog groter is, maar we in
ieder geval met de container niet door 't huis hoeven. In de zomerperiode doen we voedselresten die problemen veroorzaken (eiwitrijk voedselresten
zoals vlees, eieren etc) in afgesloten plasticzaken en doen we bij het restafval, wat mij eigenlijk ook niet de bedoeling lijkt. Verder staan er bij ons in de
buurt (hertog reinoudsingel) nauwelijks bladkorven waar we eventuele bladeren uit de tuin of van de bomen aan de weg in kwijt kunnen. Verder heb ik
aanhanger of auto met trekhaak. Maar ik vind 't systeem van met een auto in een rij gaan staan bij de milieustraat om groenafval af te geven ook niet
echt milieuvriendelijk.

184. nvt

185. Het afvalsysteem voor gft is prima ingericht. Wij zijn juist ontevreden over hoe er met PMD en restafval wordt omgegaan in Venlo. De grote bak is
voor een gezin nog te klein vanwege het vele plastic afval. Een halve container voor al het plastic is echt te weinig. We zijn twee jaar geleden van
Beesel naar Venlo verhuisd en zijn er voor ons gevoel flink op achteruit gegaan. Kijk eens hoe het daar geregeld is. Je kunt er alles apart scheiden,
waardoor je bijna geen restafval meer hebt en weinig kosten. Het afval namen we wekelijks mee als we boodschappen gingen halen (plastic, blik, glas,
etc.). Geen moeite en zoals gezegd daardoor minder restafval. Het zou fijn zijn als dit systeem heroverwogen kan worden.

186. Ophaaldienst groot groen

187. Ik hoop dat er eindelijk ondergrondse inzameling komt zodat ik per aangeboden zak restafval kan betalen. Ik betaal nu de volle mep voor heel
weinig restafval en dat is oneerlijk. De gemeente had beloofd om middels de nieuwe stickers op de rolcontainers per leging te belasten, maar daar
komt niks van terecht dus aub zo spoedig mogelijk een ondergrondse inzameling in de Maria Tesselschadestraat - Hout Blerick

188. Ik vond de verlaagde frequentie in de winter geen probleem, maar wel dat ik dat pas enkele dagen voor de normale ophaaldag de brief kreeg
waarin dit werd aangekondigd. Nee als veel buren had ik net mijn groene container afgevuld met de laatste herfstbladeren. Gevolg was dat ik (en ik
neem aan mijn buren ook) een maand lang het keukenafval in de grijze container heb moeten deponeren. Dit ongewenste gedrag en irritatie had
voorkomen kunnen worden door eerder te communiceren.

189. Waarom in zomerdag meer betalen? Domme vraag er staat toch ook niet dat je in winterdag minder gaat betalen.

190. Deel composttonnen uit. Doordat wij er 1 hebben gebruiken wij de groene gft container slechts nog bij hoge uitzondering.

191. Het is niet alleen tuinafval, het gaat ook om het ledigen van de kattebak.

192. Gewoon de oude frequentie aanhouden. Het voor mensen, vooral ouderen, Polen en andere “buitenlanders” niet duidelijk wanneer welke
container wordt geledigd met het gevolg dat deze soms weken aan de straat blijven staan. Gewoon een duidelijke structuur aanhouden.
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193. Op het moment dat de GFT bak maar één keer per vier weken werd opgehaald, werden ook alle bladkorven verwijderd. Dat is niet handig. Kon
nergens heen met de bladeren van mijn tuin.

194. 1 keer per 4 weken in de winter is prima; wel graag een vervangende datum als deze niet doorgaat ivm het weer. Dit graag goed en tijdig (niet pas
op maandagmorgen, maar op zondag)communiceren. Of kijken jullie medewerkers niet naar het weerbericht?

195. vooral aan het einde van het jaar hadden we veel te veel groen. Wij verdelen het snoeiwerk tussen herfst en lente maar konden het evengoed niet
kwijt. We zijn zeker bereid om voor het extra ophalen in de zomer te betalen!

196. Frequentie van ophalen in zomer is afhankelijk van temperatuur. Bij lang aanhoudende hitte zou 1x per week wel wenselijk zijn i.v.m.
beestjes/stankoverlast. Wat is een kleine of grote tuin? In mijn buurt is onze tuin wellicht groot maar t.o.v. het gemiddelde wellicht klein. Misschien n
volgende keer in een enquete m2 aangeven.

197. Soms vragen onze buren of wij nog plaats hebben in onze containers, vooral de groene. Meestal is dat wel het geval.

198. winters wil de inhoud van de bak na een paar nachten vorst weleens vastvriezen en derhalve voor de bakkenladers lastig om te ledigen. In zo'n
geval zou wellicht de groene afvalcontainer dan een keertje vaker moeten worden geledigd. Ver veel respecteert voor de bakkenladers die bij elk
weertype toch weer paraat zijn.

199. Graag in de lente al 1x per week gft ophalen, i.v.m. snoeiafval

200. Ik wil nog 2 zaken opmerken: 1. Communicatie mbt wijziging winterseizoen 1x4 weken ophalen was veel te laat! Als ik dit eerder had geweten had
ik daar rekening mee kunnen houden en bepaalde snoei-winterklaarwerkzaamheden eerder uitgevoerd, nu ben ik naar het milieustation moeten rijden.
2. In Horst aan de Maas worden snoeiafvalbakken geplaatst ipv bladerbakken, dat zou ook nog een mogelijkheid kunnen zijn in combinatie met 1x4
weken groene container leeg maken. En dan bijv. tot 1-12, daarna zal vrijwel niemand meer tuinafval hebben.

201. neen

202. Onze GFT container wordt zowel winte als zomer niet altijd aan de straat gezet op een inzamelingsmoment omdat er bij ons erg véél op onze
eigen composthoop gaat.

203. Verzoek buren om bakken met 2,3,4 of 5 bij elkaar te zetten. Scheelt een hoop optrekken en afremmen=is vervuiling. Dit vooral in straten met
vrijstaande of 2/1- kap woningen!

204. Groenafval scheiden zoals in Horst aan de Maas met grote korven voor het tuinafval en kleine containertjes voor het keukenafval.

205. Wij maken niet zoveel afval. Wat mij betreft Groene afval gratis ophalen. Grijze afval betalen per keer leegmaken. Bij afwijkingen ophalen, o.a.
winteromstandigheden, direct bericht/sms/mail sturen. Wel handig om verwarring te voorkomen. Elke abonnee mobiel en mail vragen zou kunnen.

206. Verzoek is vooral in in de lente en herfst 1x per week gft op te halen ivm snoeiafval. In de zomer en winter is 1x per 4 weken voldoende.

207. Winter frequentie van 4 weken was vooral vervelend net op het begin: laatste snoeibeurt van de tuin gaf teveel groen voor 1 bak en de 2e lading
moest toen 4 ipv 2 weken wachten of moest ik zelf naar het milieustation brengen. Korter/later die verlaagde frequentie zou wél ok zijn.

208. de informatie over het 1 x per 4 weken inzamelen gft in de winter kwam erg laat maar ik zelf heb hier geen hinder door ervaren. Veel andere
mensen om ons heen waren aan t mopperen hierover en over de overvolle gft container die ze nu hadden. Mensen met gemiddelde tuinen en
gemiddeld gezin. Mijn inziens kan je als je goed afval scheidt in de winter nooit een volle gft hebben in 2 weken tijd. Mensen gooien dan kennelijk veel
te veel eten weg watn tuinafval heb je nauwelijks in de winter. In Voorlichting investeren als gemeente??

209. in de wijken waar in de herfst bladerbakken geplaatst worden,hoeft in die periode minder GFT opgehaald worden. Einde herfst begin winter is er
sowieso veel minder tuinafval.

210. GFT containers vaker ophalen dan 1 keer per maand is in de meeste buurten meer als voldoende De meeste containers zijn nog niet eens voor
de helft gevuld En daar moeten dan de vervuilende vrachtwagens voor de wijk in rijden Ga eens controleren in de wijken hoe vol containers eigenlijk
zijn en maak daar dan een wijk gerichte aanpak voor

211. Op zich is de frequentie waar in de zomer elke week het GFT wordt opgehaald en in de winter elke 4 weken een prima oplossing. Aangezien de
extra keren in de zomer worden gecompenseerd met de keren in de winter vind ik het onnodig hier extra voor te betalen. Het is wel belangrijk tijdig te
communiceren over de maanden waar het GFT maar een keer per 4 weken wordt opgehaald. Deze winter kwam voor ons (en meerdere mensen in de
omgeving) de melding net te laat waardoor de eerste 4 weken er onvoldoende ruimte in de GFT bak was omdat we het niet meer hebben kunnen
plannen. Kortom communiceer duidelijk en ruim vooraf het schema wanneer het GFT wordt opgehaald met name voor de winterperiode.

212. Niet iedereen heeft een postzegeltuintje met alleen maar terrastegels. Gemeente Venlo bestaat uit meer plaatsen dan de stad zelf. Dus wij krijgen
ons tuinafval nu niet goed kwijt ondanks 2 containers. Optie zou zijn om net als in Horst bakken neer te zetten waar mensen hun tuinafval in kwijt
kunnen. Zou in ieder geval voor de dorpen helpen.

213. De winterophaal periode zou m.i. langer mogen zijn dan afgelopen winter. Afgelopen winter waren het in de praktijk maar twee afhaaldagen
minder dan normaal. Dus de wintermaanden mogen m.i. worden uitgebreid van november t/m februari

214. Wekelijks ophalen van GFT in zomer zou wel prettig zijn mits daar geen hogere kosten aan verbonden zijn maar twee wekelijks GFT èn
Plastic/restafval zoals voorheen heeft onze voorkeur.

215. Ik vind het een goede regeling, In de zomer elke week de GFT. In de winter eens per 4 weken. Ik ben er blij mee....

216. 1x per jaar groot onderhoud. Brengen we naar milieupark in Blerick.

217. Omdat wij ook nog knaagdieren hebben en er in het voorjaar al in de tuin gewerkt wordt is onze groene bak in de winterperiode overvol geworden
waardoor dat we geen plaats hadden in de groene bak. Dit resulteerde in dat ik 'groenafval' moest opsparen of dat ik het in de grijze bak moest doen
wat daar dan weer voor capaciteitsproblemen zorgde. Liever gewoon in alle periode's 1x per 2 weken de bak ophalen.
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218. Ik vind dat de gemeente geld vrij kan maken voor een goede afvalverwerking.

219. .

220. Zou graag een grotere kliko hebben

221. Ophalen plastic afval en restafval gehele jaar beperken tot 1x per 4 weken (mits groter vak voor plastic en kleiner vak voor restafval dan nu het
geval is). Containers op ophaaldagen meer clusteren per straat (minder storttijd, minder optrekken en afremmen, mogelijk minder personeel

222. Postcode Tegelen staat 2931, ik ben ervanuit gegaan dat dit 5931 moest zijn.

223. Voor mij was de berichtgeving over de wijzigingen in het afhaalschema niet begrepen. Het ritme word doorbroken. Door deze onregelmatigheid in
het ritme gaat er mijns inziens veel GFT samen weg in het gewone afval. Daarmee gaat het doel (hergebruik) verloren

224. Wij hebben 2 groene bakken en laten in het voor- en najaar het. Afval van de bomen naar de stort brengen

225. In de herfst en voorjaar tijdens snoeien, moet ik vaak snoeiafval even apart bewaren, tot de bak geleegd is.

226. ik vind het fijn als de container zomers elke week wordt afgehaald en dit in de winter gecompenseerd wordt

227. in de hoogzomerse Juli/Augustus/Sept. periode is er ook minder tuinafval, dus de ophaalfrequentie kan lager zijn in de herfst Oktober/November
een stuk hoger ook doordat er veel tuinafval bijkomt, in November/December/Januari/Februari kan het ook een lagere frequentie hebben, er is dan niet
zoveel tuinafval, hooguit wat snoeiafval *, hier* zou eigenlijk een aparte methode voor het verzamelen voor moeten komen, misschien een centraal
verzamelpunt ??

228. Nee

229. Prima initiatief om verschil te maken tussen zomer en winter. Ga zo door!!

230. Onduidelijk in welke week we nu zitten. Vergeet de grijze container nu buiten te zetten, voorheen was het duidelijker. Automatisme is weg

231. Afgelopen jaar is gebleken dat de in 2020 toegepaste frequentie voor ons absoluut onvoldoende is. Wij zouden graag de voordien toegepaste
frequentie terug zien

232. Alles naar wens!

233. Meer bladkorven in de wijken waar alle tuinafval in mag (ook gras, mos van verticulteren, koniferen snoeisel)

234. Antwoorden zijn in de we vorm, maar ik woon alleen.

235. het groen in de tuin is ong. 50% van de totaal oppervlakte,met maar weinig afval.

236. Wij hebben veel dieren waar het afval van ook in de gft bak moet. Denk aan kippen, konijnen, katten

237. Nee

238. Laat alles zoals het was een jaar eerder

239. Neen

240. Er is enkele jaren een proef geweest voor de woningen op de Herungerberg, maar helaas hebben de mensen nooit hierover iets gehoord. Slechte
zaak.

241. Frequentie van ophalen in de winter tijdens feestdagen is niet prettig om dan met een volle groene bak te zitten. Veel tuin afval gaat in de groen
bak en keuken afval idem maar wanneer de bak vol is dan gaat de rest is de metale container omdat we er geen ander alternatief voor hebben. Nog
meer betalen voor huisvuil ophalen? Vreemde vraag ! Alweer een nieuw stadkantoor voor 60 miljoen euro nodig. Vervan de burgemeester maar waar
betrokkenheid is naar de burgen en deze kan naast de weg als lantaarnpaal staan die we nu nog hebben. Dank voor uw aandacht.

242. Het was erg verwarrend wanneer nu de groene container zou worden opgehaald. Afgelopen dinsdag 16-03-2021 zag ik de vuilniswagen voorbij
komen terwijl die ook op 02-03-2021 was geweest, en ik maar denken dat het eens in de 4 weken is.

243. Tussen grote en kleine tuin ligt een wereld van verschil!!!

244. .

245. Ophalen in de zomer is van belang om stank en bacteriën tegen te gaan. het zelf naar de stort brengen van ander afval moet zoveel mogelijk
voorkomen worden vanwege het milieu en ter voorkoming van zwerfvuil. zwerfvuil is een grote ergernis net als hondenpoep.

246. Tip: 's zomers hang ik een ouwe pantysok met een mottenbal in de groene container, geen beestjes

247. Tip om stank te voorkomen: boor gaten in de bodem van de GFT container en laat die met open deksel gewoon buiten in de tuin staan.
Regenwater loopt weg door de gaten en >80% van de tijd is de inhoud kurkdroog en zeer licht door verdroging, met name 's zomers. Ook nooit last
van ongedierte, ratten of muizen in de container. NB: ik eet vegetarisch en heb nooit vleesafval. Broodresten voer ik aan de vogels.

248. Vond de communicatie niet goed rond het 1x per 4 weken ophalen in de winter. Wij en vele buren waren verrast. Nu we het weten is gft 's winters
1x per 4 weken prima!

249. het was even wennen, maar we vonden het bij nader inzien een prima idee om in de zomer de groene bak elke week opgehaald te krijgen en dan
in de winter 1 x per 4 weken. Complimenten hiervoor.

250. In verhouding met andere gemeenten betalen wij in de gemeente Venlo al significant meer voor vuil ophalen. Met deze leidende vraagstellingen
kennen we de conclusies al: u gaat ons nog veel meer laten betalen. Te idioot voor woorden!!!!! Zeker omdat Renewi c.s. geld verdient aan het
groenafval dat ze bij ons ophalen; ons laten betalen en er vervolgens zelf ook nog eens geld aan verdienen. Hoe bezopen kan het zijn! Een
gemeentelijke Raads Enquete is meer dan op zijn plaats
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251. Vast ritme, 1x per 2 weken gft en 1x per 2 weken restafval vind ik prima. Ik zie weinig of geen voordelen in de nieuwe ophaalagenda, het is vooral
minder duidelijk.

252. Als mijn groene container vol is gaat de rest in de grijzen bak. In de winter gaat alles in de grijze bak

253. het zou ook fijn zijn dat de groene bak ook een keer 1x per jaar grondig wordt schoongemaakt door de gemeente.

254. nee

255. Ik woon in een VVE en daar ligt het net iets anders. De groene container is voor onze gezamenlijke tuin

256. als wij een maat groter groene bak hadden is in de wintermaanden 1 keer per maand voldoende .

257. Ik vond het ongehoord dat de Gemeente onaangekondigd en eenzijdig besloten heeft om de inzamelingsfrequentie van de GFT bak te verlagen
naar eens in de maand. Dit zou minimaal tweewekelijks dienen te zijn in de wintermaanden en wekelijks in de warme maanden. Daarnaast ben ik niet
bereid om hier extra voor te gaan betalen. De afvalstoffenheffing is al hoog genoeg. Bovendien zijn de tarieven op de milieustraat ook al belachelijk
hoog geworden. Er komt ook een keer een einde aan de bereidwilligheid van mensen om hieraan mee te werken. Als je het te duur en te lastig maakt
voor mensen om hun afval kwijt te kunnen wordt het uiteindelijk gewoon ergens gedumpt. Mensen zullen er toch vanaf moeten. Gezien de trend van de
laatste maanden met het toenemend aantal afvaldumps in buitengebieden en de losse zakken die bij de verzamelpunten worden gezet zou ik me als
Gemeente eens achter de oren gaan krabben of het gevoerde beleid wel handig is.

258. Extra betalen omdat ik een groene tuin heb, van de andere kant bemoedigen jullie de aanleg van groene tuinen. Beetje raar.

259. Domme vraag of we meer willen betalen voor meer ophalen groen. Uiteraard niet. Maar daar hebben wij toch niets aan te zeggen, de gemeente
belastingen gaan toch wel omhoog.

260. deze website is anoying traag

261. De vraag wilt u meer betalen voor 1 keer in de zomer gft wil ik compenseren door te zeggen dat in de winter 1 keer in de 4 weken goed is, dus
eigenlijk wil ik niet meer betalen.

262. Huidige ophaalregeling is prima, heel tevreden met de frequenties!

263. Beviel prima afgelopen jaar.

264. In appartementencomplex EEN groene container voor 16 huishoudens.

265. Wij wonen in een huis met een grote achtertuin. Achter onze tuin bevindt zich een natuurgebied met veel bomen, de Aalsbeek. In onze tuin vallen
veel bladeren van deze bomen en wij moeten deze bladeren in onze groenbakken afvoeren. Om die reden is het voor ons fijn wanneer er toch
regelmatiger groenafval wordt opgehaald. Misschien is het ook een idee om de bomen in dit natuurgebied (Aalsbeek Steyl) toch een keer te snoeien.
Dit voorkomt ook dat bomen te hoog worden, en zo een gevaar gaan opleveren bij stormen.

266. In de winter minder ophalen en in de zomer meer ophalen is een succes. Zo zijn er geen extra kosten. Misschien Kun je zelfs eens in de 2
Maanden in de winter.

267. Ik vind de vragenlijst slecht. Er is geen mogelijkheid om op de vraag 'hoevaak ik de groene container wil laten ophalen' in zomer en winter om
helemaal niet te antwooeden. Ik gebruik de container niet eens, hoewel ik er veel geld voor moet betalen. Vind het hele afvalsysteem zowiezo veel te
duur voor de 1x in de 2 maanden dat ik de container buiten zet.

268. Prima initiatief groene container 1 x per week zomerperiode e N 1 x4 weken winterperiode.

269. Moet met container door de woning ivm ontbreken achterom. In zomer erg onsmakelijk met ongedierte in GFT

270. Als er in de wintermaanden maar 1 x opgehaald wordt kan dat toch gecompenseerd worden met de zomer

271. De 240L groene container is meestal groot genoeg. Bij veel snoeiafval kan het wel eens krap worden. Dan eventueel gebruik maken van de
container van de buren.

272. vinden de bladkorven in de herfst wel prettig, hopen dat hier niet op bezuinigd wordt. wij maken er veelvuldig gebruik van.

273. 4 weken is echt helemaal niks, we betalen veel maar krijgen weinig

274. Goede regeling zeker in de winter als 1maal ophalen in de 4 weken ruim voldoende is. Ik heb maar 2 kleine afvalcontainers en heb daar meer als
genoeg aan, zeker als je al het afval goed scheidt. In de zomer vlees/vis afval in de diepvries en de avond dat de container aan de weg kan pas in de
container, scheelt stank en beestjes.

275. Wat ons betreft gaat de voorkeur uit naar het oude systeem van één keer in de twee weken het hele jaar.

276. Ik vond de test van afgelopen jaar wel geslaagd. In de winter hoeft er weinig te gebeuren in de tuin dus volstaat het 1x p/m de gftcontainer te
legen, en in de zomer is er juist veel groenafval + zorgt de bak voor beestjes en nare luchtjes dus is het fijn dat hij wekelijks geleegd wordt. Aangezien
de zomer- en winterfrequentie elkaar opheffen qua ophaalrondes vind ik het echter niet fijn als ik hier meer voor zou moeten betalen. Dan zou ik liever
nog het oude patroon van 1x per 2 weken aanhouden, ook al is dat minder praktisch. Verder vind ik het goed dat jullie hierover nadenken; de oude
gang van zaken werkte prima, maar dat jullie alsnog kijken hoe het beter kan is super.

277. Het onregelmatige ophalen leidt ertoe, dat mijn GFT-container weken achter elkaar niet geleegd wordt. Een duidelijke afvalwijzer (in een groter
lettertype als het huidige) zou al veel schelen. Die moet dat niet telkens weer worden veranderd.

278. de bladkorven mogen iets langer blijven staan

279. Afgelopen jaar is het wekelijks ophalen van de GFT-bak te vroeg gestopt. M.i. zou gedurende de gehele herfst (veel bladafval) de wekelijks
ophaling door moeten lopen.
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280. Nieuwe regeling vind ik prima

281. nee

282. Als eerste kwam het bericht van 1x per 4 weken vorig jaar te laat. Op dat moment zat de groene bak al vol gepropt met blaadjes. Dit had ook
voorkomen kunnen worden door meer bladerbakken te plaatsen op meer diverse punten in plaats van 3 in 1 straat (hasselderheidelaan) en nul op de
molendijk bijvoorbeeld. Maar ja daar woont ook niet de burgermeester en op de hasselderheidelaan wel. maar dat zal wel niks met elkaar te maken
hebben. Verder neem ik aan dat iedereen het overtollige in de grijze bak gooit wat dus duurder is volgens jullie inleiding hier. Dus qwa kosten lood om
oud ijzer. maar het idee is er.

283. Tarieven per keer inzameling inrichten, daarmee belonen van hergebruik in tuin e.d.

284. ik hoorde pas van extra ronde groen afval op halen bij de laatste ronde doordat de gemeente op de stikker liet vervangen

285. Zoals het afgelopen zomer en winter was geregeld, was een prima vooruitgang t.o.v. het hele jaar door 2x per week inzamelen.

286. Aan de overkant staan veel grote bomen met zeer veel bladverlies. Ik heb daar veel van in mijn tuin, op de oprit en op het ok at dak. Graag langer
de bladkorven laten staan. Liefs als in Horst aan de Maas.

287. nee

288. Communicatie dat het schema veranderde was ronduit slecht!

289. Wanneer er meer bladcontainers bij ons worden geplaatst hebben we in de winter meer plaats in de gft en is 1x per 4 weken nog makkelijker
Pelikaanstraat/zwanenstraat omgeving geen bladcontainer te bekennen wel heel veel bomen die in de tuinen van particulieren terecht komen

290. De groene container zou iets langer méér frequent moeten doorgaan, omdat dan het extra najaar snoeiwerk gedaan wordt.

291. Het afvalbeleid van de gemeente laat te wensen over en klachten worden onvoldoende behandeld.

292. Als de zomers warm blijven is het wel fijn om elke week de kans te hebben om je GFT bak te kunnen legen.

293. Hoe dat jullie via dit panel de mening van de burgers vragen

294. Bij de postcodevraag staat mijn postcode 5931 niet genoemd. Wel 2931. Ik neem aan dat dit 5931 moet zijn. Vandaar dat ik 2931 genoemd heb.

295. Het beleid van gft containers in de winterperiode 1x per 4 weken en in de zomer 1x per week is een prima initiatief van de gemeente.

296. ja door dat er steeds meer mensen komen wonen in de molenbossen moet de afval bak groter worden of een tweede erbij want dat is berekend
op wat er destijds woonde in de flat aangezien er veel mensen met kinderen komen is dit te weinig ,en de zaken gewoon in de andere worden gegooit
wat heeft het voor zin om dan te scheiden , en het trekt ook raten aan ,

297. ik mis wel de vraag of er ook huisdieren tot het gezin horen , als je 2 konijnen en een cavia hebt , heb je veeel meer GFT , ook in de winter .

298. Afval niet te duur maken, mensen gaan het anders dumpen in de natuur. Er ligt van alles bij ons in het bos, tot strijkijzer toe. Misschien ook door
de idioot lange wachttijden bij de milieustraat, dat nodigt niet echt uit om je afval weg te brengen.

299. Ik ben tevreden over het ophalen van het gft.

300. een oplossing kan ook nog zijn om in de snoeiseizoen(en) de groencontainer vaker te legen. In de winter is een keer in de 4 weken echt
voldoende.

301. Hele goede oplossing zoals het nu geregeld is. Ook om zo kosten te sparen!

302. Groen gaat prima. Voor de grijze bak is meestal te veel afval voor de grootte van de bak / frequentie van ophalen door de gemeente

303. Op tijd de container schoon maken voorkomt de insecten

304. Met een kleine tuin en weinig groen en groenafval zou een mini gft containertje ook voldoende zijn. Meer betalen zou ik niet wenselijk vinden

305. Omdat we een grote tuin hebben en dus ook veel snoeiafval ga ik zelf meerdere keren per jaar naar het milieustation in Blerick. Ook maken we in
de herfst veel gebruik van de bladkorf in de straat.

306. We wonen in een groen straat met veel bomen. Hierdoor hebben we niet alleen groenafval uit onze tuin, maar ook van de gemeente groenstrook
en bomen. Het zou fijn zijn als de gemeente zijn verAntwoordelijkheid nam en de groenstrook zelf beter zou onderhouden. Ook zou het fijn zijn als het
zuigwagentje niet allen het beetje blad op de weg mee zou nemen maar ook de groensteook zou uitblazen , vooral in de herfst.

307. Ik gebruik de gft bak niet alleen voor groen, wij eten veel fruit en groente en daar komt ook veel afval van.

308. We merkten dat 4 weken soms net te lang is voor de groene container te legen.

309. het nieuwe regieme met s'winters een lagere frequentie en s'zomers een hogere past veel beter bij de hoeveelheid groenafval die een gemiddeld
huishouden produceert over de loop van de seizoenen

310. wil nog wel een extra container(klein)

311. het enige probleem is dat je vaak niet meer weet wanneer welke bak geleegd gaat worden

312. de vragen worden in de "we"-vorm gesteld; ik ben alleenstaand; en bovendien zijn het nooit 2 personen die de vragenlijst invullen; graag voortaan
de "ik"-vorm gebruiken

313. Mijn complimenten aan het bedrijf dat het vuilnis ophaalt voor de prettige communicatie!

314. Wanneer gaat u weer over tot het ophalen van GFT eens per 14 dagen?
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315. Postcode is foutief. Moest 2931 ipv 5931 invullen. Verder: een goed idee om het GFT in de wintermaanden minder frekwent op te halen doch laat
de periode later ingaan zodat snoeiafval late herfst/begin winter nog verwerkt kan worden. Nu was het iets te vroeg waardoor het snoeiafval niet meer
in de GFT paste.

316. ik ben tevreden

317. Nee

318. neen

319. Ik wil mijn afval graag zo goed mogelijk gescheiden aanbieden. Groenafval is voor mij redelijk duidelijk. Met een kleine aanpassing zouden we
zelfs geen groene container meer nodig hebben. Voorheen bracht ik nog wel eens groen afval naar de milieustraat, maar daar ben ik herhaaldelijk
weggestuurd omdat mijn aanhangwagen te veel groenafval bevatte. Ik moest maar vaker rijden om het weg te brengen. Dit vind ik zo belachelijk dat ik
het afval maar in onze wei laat liggen. Hierover heb ik ook met de gemeente contact opgenomen, maar dat bood noch een bevredigend antwoord noch
een oplossing voor dit probleem. Jammer!

320. Ik heb grote gft container.

321. Op zich is eens per 4 weken in de winter prima. Echter kwam de invoering onverwacht en eigenlijk net te vroeg. Eerste keer zat de gft-bak dus te
vol en hebben we tuinafval elders moeten storten.

322. een gote groene container is voor oedereen aan te bevelen

323. Bij besluit minder GFT in de winter, meer bladkorven in de herfst/winter. Nu moesten wij de dichtstbijzijnde bladkorf 1km lopen met de kruiwagen,
terwijl we in een bosrijk gebied wonen.

324. De bakken moeten op zijn minst een keer per jaar een keer gereinigd worden door de gemeente of vervangen.de bakken zijn zelf niet goed
schoon meer te krijgen op den duur. Denk aan hygiëne!

325. December en januari gft 1 x 4 wk Rest jaar normaal

326. duidelijkheid en regelmaat mbt ophaalschema, niet te veel veranderen, gewoon om de beurt grijs en groen wekelijks ophalen

327. Met een grote tuin kwam ik in de problemen omdat ik met veel snoeiafval de container snel vol had. Daarom toen het afval ook via de grijze bak
af moeten voeren.

328. Ook in de herfst vaker GFT ophalen.

329. In de zomer wekelijks ophalen GFT en in de winter 1 x per 4 weken vind ik prima.

330. Als iedereen de GFT op tijd schoon maken hadden we niet zoveel stank en vliegen.

331. Ik zou graag meer bladkorven willen in de gemeente.

332. Bladkorven niet alleen in de herfst maar ook in lente en zomer. Deze ook voor gras en takken geschikt maken

333. Indien het nog een lange nazomer wordt, en de bak wordt maar 1x p 4 wkn opgehaald, dan blijf je met veel snoei-afval zitten. Dat was het geval
de eerste 2 x dat de containers 1 x per 4 wkn werden gelicht in 2020

334. Vanwege het tuinafval is het misschien nuttiger om in de lente en herfst iedere week de GFT container te legen en in de winter en zomer slechts 1
keer per maand

335. Het was fijn geweest als communicatie omtrent afval ophalen in de winter eerder had plaatsgevonden. 1x per 4 weken GFT is voldoende maar wij
hadden de GFT de laatste keer vóór communicatie niet buiten gezet omdat er maar weinig in zat. De eerstvolgende keer was toen pas 4 weken later.
Hierdoor was hij vervolgens 6 weken niet geleegd. Als we dit eerder geweten hadden, hadden we hem de laatste keer vóór communicatie wel
aangeboden. Wij ervaren soms stank en beestjes uit de GFT in de zomer (ligt aan temperatuur), en vinden dit dan wel hinderlijk. Het zou fijn zijn als de
keren dat de GFT in de winter niet komt, ingehaald wordt in de zomer. Zo kunnen de kosten gelijk blijven.

336. Prima bevallen; 1 maal per 4 weken in de wintermaanden en elke week in de zomermaanden.

337. Zoals afgelopen zomer vond ik prettig geregeld

338. Zoals de intervallen nu, qua GFT zijn ingedeeld vindt ik erg goed afgestemd.

339. 1. Het is ook prettig als in de periode rond sinterklaas/kerst (december tot half januari) de grijze container 1 x per week geleegd wordt, vanwege
meer restafval. Datzelfde geldt in die periode ook voor de GFT-container. 2. De gescheiden grijze container (half restafval, half plastic) is erg onhandig.
Vaak wordt er iets naast gegooid of komt in de verkeerde helft terecht. Mijn voorkeur gaat uit naar een grote (ongescheiden) grijze container en aparte
zakken voor plastic afval

340. In de zomer extra ophalen alleen bij zeer hoge temperaturen.

341. De gft bak zou wekelijks geleegd moeten worden. Of zet ergens in de straat een grote container waar je tuinafval, bladeren, gras etc. in kunt
deponeren. Dan kan de gft container het hele jaar 1 x per 2 weken opgehaald worden

342. Ik vind de verspreiding over het jaar naar de behoefte heel goed. Ik ben voorstander van dit systeem. In de zomer heb ik ook meer tuinafval dan in
de winter (in de zomer is er gewoon meer grasmaaisel met name) De kippen doen hun best, maar krijgen dat niet allemaal weg gewerkt. En voor die
ene keer dat ik naar de stort moet in de herfst is geen probleem. Wel zou ik het fijn vinden als de bladkorven in de herfst 3 weken eerder staan. De
bomen in onze buurt (op en rond de Roskam) verliezen vroeg hun blad. Afgelopen jaar stonden de korven pas toen alles al van de bomen was en heb
ik aardig wat in de groene bak gedaan.
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343. Mijn antwoorden zijn wellicht gekleurd door het feit dat ik twee grote groene containers heb. Als ik er maar één had, dan zou ik in de zomer graag
naar 1 x per week gaan. Dit door de grote tuin. Aan de andere kant is dat wellicht ook de oplossing voor mensen met een grote tuin. Een tweede
container om de legingsfrequentie te laten bij 1 x per 2 weken.

344. Woon in de buurt van De parkeerplaats hbsv waar veel grote bomen staan, en de bladeren krijg ik gratis. Dus die gaan allemaal in de container.
Als hier een bladkorf wordt geplaatst dan kunnen die bladeren hier in, en niet in de gft bak. Dan is 1x per 4 weken genoeg in de winter. Op een paar
meter afstand stonden van de winter twee korven in de hoek molenkampweg/baarlosestraat.

345. Volgens mij zitten wij in een proefwijk voor volledig gebruik van plastic in de grijze container i.c.m. de ondergrondse container. Daarnaast maken
wij gebruik van de groene container i.c.m. een klein mandje in huis met afbreekbare zakjes uit de gemeentelijke automaat. Ook deze setting werkt
perfect en stimuleert ons voor exacte GFT, plastic en overige scheiding.

346. In de buitengebieden van Venlo hebben veel inwoners een grote of zeer grote tuin. Het afvoeren van het vele groenafval is vaak een probleem. Ik
heb zelf twee grote gft containers en een composthoop. Toch moet ik nog vaak groenafval wegbrengen naar het milieustation. Kan het groenafval op
verzoek en tegen een geringe betaling niet opgehaald worden. Veel oudere inwoners zijn echt niet in de gelegenheid om een aanhanger te
charteren......In de vroegere gemeente Arcen en Velden was dit altijd gewoon mogelijk.

347. Doordat wij huisdieren (konijnen) bezitten waarvan wekelijks het hok wordt schoongemaakt is er sprake van een constante stroom groenafval. In
de wintermaanden is dat teveel voor de cyclus 1x in de 4 weken groene ton legen (in de wintermaanden is er ook meer afval in deze).

348. postcode 5931 staat er niet bij is foutief opgevoerd.

349. Stank en beestjes is een probleem van de grijze container (vlees- en andere eiwitresten). Niet van de groene / gft.

350. zoals het nu is gegaan is helemaal prima. lente herfst 1/2 weken, zomer 1/1 en winter 1/4

351. in het najaar veel groen afval (snoeien en bladeren). 1x per 4 weken te weinig

352. Zou graag de mogelijkheid hebben voor een kleine gft bak/emmer in plaats van een container

353. In verschillende gemeentes staan permanente groencontainers, mss is dit een optie als aanvulling op 't minder ophalen van gft afval.

354. Ik woon in een zeer boomrijke omgeving. Heel fijn dat de gemeente ieder jaar een bladermand plaatst, maar helaas is die ieder jaar te vroeg weg
(net voor kerst). De bladeren blijven tot diep in januari komen. Ik krijg die grote hoeveelheden bladeren onmogelijk allemaal in de groene container.
Misschien is er een mogelijkheid ook hier eens naar te kijken.

355. Als je zoiets omschakelt, communiceer dat RUIM van tevoren en niet pas op het moment van omschakelen.

356. Om het GFT afval wat terug te dringen waardoor de ophalen niet elke week meer zou hoeven is om in de wijken het hele jaar door blad korven
neer te zetten om niet alleen bladeren maar ook snoei afval e.d . in te kunnen doen.

357. Vooral in de herfst is 1x per 2 wkn nodig. Vooral omdat onze straat (Aan het Broek in Belfeld) boordevol eikenbomen staat (ik schat rond de 50
eikenbomen) en de dichtstbijzijnde bladcontainer een kilometer verderop staat. We hebben de afgelopen jaren al diverse malen een verzoek voor een
bladcontainer ingediend, zelfs handtekeningen verzameld, maar helaas is daar nooit gehoor aan gegeven. Kunnen jullie iets doen met dit verzoek?
Bedankt!

358. Een vraag: mensen die gebruik maken van de ondergrondse containers scheiden niet plastic en restafval, alles gaat in de vuilniszak. Wat levert
het scheiden nu op?

359. Het ophalen zoals nu wordt gedaan, is een uitstekende regeling die goed is doordacht.

360. Het ligt er natuurlijk ook aan hoe je er zelf mee omgaat , ik vind scheiden van al het afval belangrijk.

361. De proef van deze manier van GFT ophalen is heel goed bevallen (in de zomer vaker en in de winter minder). Graag continueren.

362. In het verleden kon je bomen door de gemeente gratis laten ophalen/versnipperen. Er zijn veel mensen in de gemeente die hun tuinen laten
verloederen, bomen niet snoeien of verwijderen omdat ze niet de mogelijkheid hebben om het afval af te voeren. Venlo zou er mooier uitzien als daar
mogelijkheden voor waren. Bv. Grof tuinafval (takken, bomen) en boomstronken apart ophalen dat niet in de container past. Zeker in het voorjaar en
najaar.

363. er wordt onderscheid gemaakt tussen winter en zomer. Echter in het voor- en najaar wanneer gesnoeid wordt hebben we het meeste groenafval.

364. Het 4 weken patroon mag iets later beginnen. Nu hadden we toen die begon nog veel te veel snoeiafval. En nu wordt ie weer netjes vaak
opgehaald, maar hebben we ook nog niet veel. Dus dat venster een maand verschuiven zou voor ons al een oplossing zijn.

365. Ik vind het veel belangrijker dat de grijze container vaker wordt geleegd ipv de groene. Zomers elke week de grijze container. Daar zou ik wat aan
hebben.

366. De actie was succesvol het afgelopen jaar. Ga daar maar mee door. De communicatie was ook heel goed.

367. De blader bakken in de wintertijd Langer laten staan!!! Nu wordt hij voor kerstmis weggehaald terwijl de meeste bladeren nog moeten vallen!!!!

368. Doordat wij een grote tuin hebben, zijn de groene containers (wij hebben er 2!) nagenoeg iedere keer, goed gevuld.

369. Als bomen gesnoeid worden geënt trompetter en acacia, dan wordt t in twee x gedaan , helft past niet gelijk, zou wel grotere 240 liter hiervoor
willen, maar is in t voorjaar eenmalig nodig

370. deze enquête graag ook voor de grijze container

371. nee, niets aan toe te voegen
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372. We hadden de informatie over het 1x per maand ophalen niet ontvangen afgelopen winter, dat was wel vervelend omdat de container een paar
keer voor niets aan de weg stond.

373. De GFT inzamelactie kun je onmogelijk in geheel Venlo over een kam scheren. Er zijn wijken en woningen tussen bomen met veel herfstbladeren
die door bewoners worden opgeruimd. De neergezette draadhek-herfst-afvalverzamelpunt, zoals ik al eens eerder vermelde, hebben verkeerde
constructies. Mensen verzamelen bladeren in groen container en willen deze ledige in de draadcontainer. Daar moet de groencontainer vol tor 1,5
meter hoogte getild worden om te ledige. Deze draad container hebben in wijken, buurten, soms drastisch te weinig capaciteit. Met gevolg dat bladeren
tot ver in de winter blijven liggen. In mijn buurt, 7 woningen op Sequoiahof, ruimen vanwege capaciteit gebrek de openbare ruimte niet meer op.
Gevolgen: meer kosten voor de gemeente.

374. Nee

375. schema aanpassingen graag goed en duidelijk en op tijd communiceren...maar dat weten jullie al. Wie een grote tuin heeft, heeft zelfs aan twee
groene bakken lang niet altijd genoeg; wekelijks is dan zeker een uitkomst. Optioneel drie of vier bakken (betaald) aanbieden lijkt me een goede, zo
hoeft het voor de minder kapitaal krachtigen niet duurder te worden. Maak in het beleid duidelijk verschil tussen 'stadswoningen', 'tuinwoningen' en
'groot/buiten-woningen'. Maatwerkje hier kan veel geld sparen. Misschien moet je houtachtig materiaal, wat je tot pellets kunt verwerken, apart
inzamelen.

376. Soms is er ook een combinatie antwoord, dat vind ik hier niet terug. Sommig bio afval gebruik ik weer in de tuin, maar niet alles. zo waren er meer
vragen waarbij ik eigenlijk liever een combi antwoord had gegeven. succes

377. Wanneer is start winterperiode? Vaak wordt bladcontainer al weggehaald terwijl er nog blad moet vallen. Deze bladeren worden dan in GFT bak
gestopt. Dan is 1 keer per 4 weken te weinig. Dus laat bladcontainer iets langer staan.

378. De berichtgeving vanuit de gemeente was verwarrend, waardoor ze uiteindelijk extra hebben moeten rijden. De burger op kosten jagen, zorgt
ervoor dat er in de natuur gestort wordt. Dan bereik je uiteindelijk nog niks. De 'winter' moet dan duren van december t/m maart, wat betreft 1x per 4
weken ophalen

379. nee

380. de oplossing van gemeente venlo was prima!!

381. Hou dit schema aan, is goed.

382. Zou handig zijn om wat van die gaas rekken te hebben in het voorjaar in de wijk. Daar kan dan het voorjaarssnoeiafval in.

383. Tegen de winter hebben we veel bladafval e.a. van de straat. Er staat wel een bladcontainer maar dat is een eind uit de buurt. Om de goten toch
enigszins schoon te houden ter voorkoming van wateroverlast gebruiken we onze groene container en dat wordt wel eens krap met een lediging eens
per vier weken.

384. In de zomer wel eens last van beestjes en daar stond bij me wel aan ( deze keuze miste ik in de vraag )

385. Let mensen maar per gewicht betalen en dan heb ik het niet over het gft. Hier in straat puilen de bakken uit. Hoe komen mensen toch aan
allemaal dat afval. To go is een mooi begrip maar zorgt ook voor ontzettend veel afval. En ik vind de vervuiler betaald.

386. ik had gemist dat er veranderingen waren, anders had ik bv gezorgd dat tuin winter klaar was voordat regeling in ging, verder gooi ik in de zomer
etens resten in grijze container in dicht geknoopte zak om ongewenste geur en beestjes te voorkomen

387. Mijn GFTkliko is te groot en ik heb te weinig ruimte in mijn grijze kliko. Ik zou ook graag 2 maal per jaar aarde willen ontvangen/retourneren

388. Wij hebben soms ruimte over in onze containers. Daar maken onze buren soms op hun verzoek gebruik van.

389. Het overschakelen van zomer naar winter rooster dient iets later te liggen daar de herfst en daarmee het tuinafval nog niet ten einde is.

390. Helaas was bij sommige vragen slechts 1 antwoord mogelijk terwijl bij ons er 2 van toepassing zijn.

391. Er wordt tijdig een bladkorf geplaatst, hierdoor hebben we voldoende ruimte in onze groene container. Grote takken vd lindebomen worden
gebruikt door vrienden voor het aanleggen van een heg met gevlochten takken.

392. Ik heb drie binnen katten, ik koop met opzette duur kattenkorrels dat milieu vriendelijke zijn en dat betekent dat ze in de groene afval mee kan
vervoerd. Een container een keer per 4 weken wordt echte veel te zwaar en bijna vol. Ik vind dat het moet zo blijven : zomer of winter 1 keer per 2
weken ophalen.

393. Wij wonen aan de straat Egypte en worden sowieso nogal eens vergeten.... zo wordt bij ons ook geen oud papier opgehaald.... het legen van de
containers is vaak onderwerp van gesprek in ons wijkje.... we verbazen ons wanneer er wordt opgehaald zoals aangekondigd.... de grappen zijn
enigszins cynisch....

394. tevreden

395. December is voor ons te vroeg w.b. de 4 weken periode. Wij hebben dan nog veel bladafval dat opgeruimd moet worden. Januari en februari is de
4 wekenperiode lastig, maar haalbaar.

396. IK STEL VOOR: 1. GROENE CONTAINER UITSLUITEND GEBRUIKEN VOOR TUINAFVAL. 2. GRIJZE CONTAINER GEBRUIKEN VOOR
GROENTEN EN FRUIT (=KEUKENAFVAL) EN RESTAFVAL.

397. Goed communiceren over wijziging ophaalschema via omroep of weekkrant.

398. De "problemen" met de hoeveelheden zijn er meestal in de overgangsmaanden.

399. geen op of aanmerkingen

400. afvoeren van afval bij milieu station is echt veels te duur geworden
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401. Soms hoor ik dat scheiden overbodig is want het wordt toch allemaal verbrand. U dient uw beleid helder te maken en voldoende te herhalen om
draagvlak te creëren. Dit gebeurt onvoldoende.

402. Nee

403. als het om de week blijft hoef ik niet op de kalender te kijken :)

404. Als de gemeente echt wil besparen, dan moeten ze in de winter 1x per 4 weken komen, en de rest van het jaar gewoon om en om. Dan hoeven
de ophalers ook niet zo vaak door de kou.

405. Ik heb veel tuinafval.

406. Bij grotere projecten als het snoeien van de heg breng ik het groenafval naar het milieustation (gratis; dat mag van mij ook zo blijven

407. Het ophalen van alle afval is al duur genoeg. Net als de WOZ is dit een melkkoe. Die stomme burgers betalen toch wel. Nieuw systeem moet er
komen waar de vervuiler betaalt.

408. Ophaalfrequentie verlagen vanaf half november tot half maart

409. ik heb aangegeven dat in de winter de voorkeur is om 1 x per 4 weken de GFT op te halen, dit om kosten te besparen zodat voor dezelfde kosten
de GFT in de zomer wekelijks opgehaald wordt

410. Afgelopen jaar ging het prima

411. Ik zorg er altijd voor dat de groene container, nadat hij geleegd is, goed schoon wordt gemaakt, zodat overlast door stank of ongedierte minimaal
is en daardoor om de 2 weken in de zomer en om de vier weken in de winter ruim voldoende is. Groen afval in de grijze container is uit den boze!!

412. We betalen al meer dan genoeg aan heffingen, dus wil niet extra betalen voor vaker ophalen in zomermaanden. Bovendien valt dat weg tegen
minder ophalen in wintermaanden. Gemeente moet al blij zijn dat wij het afval zo goed scheiden; er zijn bewoners hier in de straat die nog nooit een
groencontainer buiten hebben gezet!

413. een van mijn kinderen heeft geconstateerd dat in de straat waar hij woont de gft-container door aanwonenden niet correct wordt gebruikt.
Bewoners deponeren er ook restafval en zelfs bouwafval in. Dat frustreert het proces en maakt het afval ongeschikt voor compostering. Enige vorm
van controle en handhaving lijkt wenselijk.

414. nee

415. In lente, zomer en herfst te weinig groene container capaciteit Meer bladkorven in de buurt gewenst waar ook ander tuinafval in mag (bv. gras,
mos van verticulteren, coniferen snoeisel)

416. je hebben het alleen over de groene container, wij vinden de grijze container niet goed ingedeeld wat betreft de bak voor doosjes, verpakking
plastic enz. die is te klein

417. De frequentie van ophalen was prima.

418. in de winter 1x 4 weken is prima. alleen na kerst was een extra ronde fijn geweest. bij ons. werd net voor kerst opgehaald

419. Zou het heerlijk vinden wanneer iedereen aan de Bokashi zou willen gaan. Wij hebben in het verleden geld van de Gemeente gekregen om dit
aan te zwengelen, en dat lukt ook wel, maar helaas tergend langzaam. Maar... we gaan er uiteraard met plezier mee door.

420. Container reinigen; dát zou een welkome service zijn!

421. Niet direct over GFT maar hoe de ophalers de containers terugzetten, half op straat of net erlangs zodat je je spiegel kwijt bent als je een
tegenligger tegenkomt. Verder alleen maar respect voor deze mensen.

422. Het nieuwe rooster van de afgelopen winter is prima. In de winter minder ophaaldagen en in de zomer 1x per week.

423. Het was even wennen, maar het afgelopen ritme was best praktisch. Wel dient dan een inhaalronde plaats te vinden indien een gepland GFT
moment door omstandigheden ( bv gladheid ) moet uitvallen. Precies zoals onlangs ook is uitgevoerd.

424. Als gft bak vol zit, wacht ik met mijn tuin/snoei-afval tot de volgende ophaal route

425. Wij gooien geen etensresten (gekookte aardappelen etc. ) in groene container, die gaan in grijze container

426. Wanneer het ophaal schema wordt aangepast dit graag enkele weken vooraf bekend maken en niet zoals afgelopen winter pas in de week van
het ophalen van de GFT-bakken mededelen dat men niet komt. Zo kun je er geen rekening mee houden.

427. In de winter is 1x per 4 weken voldoende. In de zomer is 1x per 2 weken ook prima.

428. nee

429. In de winter minder ledigen is prima. Het meer ledigen in de zomer zou zeker een uutkomst zijn. Niet alleen tegen beestjes maar ook gewoon
meer groenafval

430. We kregen wél een brief dat er in de winter maar 1 keer per 4 weken een ophaalronde voor de groene bak zou zijn (ik geloof 1 week! vóór
aanvang), maar we waren niet op de hoogte van het feit dat dit in de zomer 1 keer per week zou zijn. Daar kwamen we achter omdat anderen in onze
straat de groene bak ineens buiten hadden staan. Dus de informatie en communicatie van de gemeente kan beter.

431. wij hebben geen echte voorkeur voor het ophaalschema

432. Nee

433. Het is niet alleen tuinafval wat we hebben maar ook zaagsel, stro en hooi afval van konijn (huisdier).

434. Drie zomermaanden? Terwijl Mei de afgelopen jaren ook al heel warm was, dus mie is ook zomer!!
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435. Omdat we een grote tuin hebben, hebben we 2 gft-containers. 1 x per maand legen in de winter is derhalve voldoende.
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